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Betreft: Artikel ED: Plan Gemert-Bakel: Jongerenwerkers naar Gemeente / bezuiniging 
Sociaal Domein LEVgroep  
 
 
Geacht College,  
 
Op 30 mei heeft er in het Eindhoven dagblad een artikel gestaan met de titel ....”Plan 
Gemert-Bakel: Jongerenwerkers naar Gemeente”…. 
 
In dit artikel hebben wij kunnen lezen dat het college voornemens is te bezuinigen op de 
subsidie van de LEVgroep. Het college motiveert de bezuiniging met het argument de 
jongerenwerkers dichter naar de lokale gebiedsteams te willen halen.  
 
De directeur van de LEVgroep uit in dit artikel zijn zorgen over deze ontwikkeling en plaatst 
kritische kanttekeningen bij het besluit van het college. 
 
De VVD heeft naar aanleiding van dit artikel een aantal vragen die wij beantwoord willen 
zien. Daarnaast hebben wij een aantal vragen aan het college over de reactie op dit artikel 
van het college richting de LEV groep. 
 
Klopt het dat de wethouder Sociaal Domein kort na het verschijnen van dit artikel, in een 
kwartaal overleg richting medewerkers van de LEV groep die in Gemert-Bakel werkzaam zijn, 
zich kritisch heeft uitgesproken over de inhoud van dit artikel. 
 
Welk kritiek heeft de wethouder op de inhoud van het artikel aangaande de LEVgroep? 
 
Klopt het dat de wethouder tijdens dat overleg vervolgens heeft gezegd dat zij contact zou 
zoeken met de Raad van Toezicht van de LEVgroep om zich te beklagen over de handelswijze 
van de LEVGroep c.q. genoemd artikel in het Eindhovens Dagblad? 
 
Heeft de wethouder de Raad van Toezicht van de LEVgroep al benaderd?  
Zo ja wanneer is er overleg geweest en wat heeft de wethouder precies gezegd. 
Zo nee, gaat de wethouder dit alsnog doen? 
 
 



 
 
 
Is de wethouder net als de VVD van mening dat vrijheid van meningsuiting een zeer kostbaar 
goed is in onze democratie?  
 
Schuurt de houding en handelen van de wethouder in de richting van de LEVgroep niet met 
dit kostbaar democratisch recht?  Graag antwoord met toelichting. 
 
Kan de wethouder uitleggen welke standpunten in het artikel dusdanig zwaar heeft gewogen 
dat zij via de Raad van Toezicht een poging waagt of in ieder geval gedreigd heeft om 
kritische geluiden bij de LEVgroep via de Raad van Toezicht monddood te willen maken. 
 
Waarom kiest de wethouder sociaal domein ervoor zich te richten tot de Raad van Toezicht 
en heeft u niet met de directeur van de LEVgroep contact gezocht? 
 
Heeft de wethouder bij andere organisaties vergelijkbaar gehandeld? 
 
Wanneer heeft het college de subsidiebeschikking 2020 aan de LEVgroep gestuurd? 
 
Welk bedrag wilt het college bij de LEVgroep bezuinigen? Graag uitgesplitst per onderwerp 
en toelichten. 
 
Wanneer heeft u voor het eerst aan de LEVgroep gecommuniceerd dat er bezuinigd moet 
worden en per wanneer moet deze bezuiniging ingaan? 
 
Wat wordt bedoeld met jongerenwerkers dichter naar de lokale gebiedsteams te willen 
halen? 
 
Graag toelichting welk juridisch construct u voor ogen hebt om jongerenwerkers dichter 
naar de lokale gebiedsteams te halen (loondienst/detachering/anders). Graag ook toelichten 
en duidelijk onderbouwen hoe u daarmee jongerenwerkers dichter naar de lokale 
gebiedsteams haalt. Voor de te realiseren besparing willen wij een gedegen onderbouwde 
berekening zien. 
 
Is het noodzakelijk jongerenwerkers dichter naar de lokale gebiedsteams te halen? Welke 
kansen missen wij nu in de huidige situatie? 
 
Zou u de wijkagent en / of huisarts ook dichter naar de gebiedsteams willen halen? Waarom 
wel / waarom niet?  
  
 
 



 
 
 
Is de bezuiniging bij de LEVgroep een collegebesluit?  
 
Zo ja, wanneer is dit besloten? 
 
Bij de behandeling van de begroting heeft de wethouder sociaal domein zich gecommitteerd 
aan een taakstellende bezuiniging van 480K euro voor 2020. De wethouder zag 
mogelijkheden om bij bedrijven met “hoge” overheadkosten c.q. hoge winstpercentages te 
kunnen bezuinigen.   
 
Bij welk percentage aan overheadkosten / winstpercentage valt een bedrijf volgens het 
college in deze categorie? 
 
Hoeveel bedrijven heeft het college inmiddels geïdentificeerd die binnen deze categorie 
vallen?  
 
Graag een overzicht van deze bedrijven inclusief de percentages overheadkosten en winst 
van het bedrijf. 
 
Bij hoeveel bedrijven heeft u bezuinigingen zoals bij de LEVgroep gecommuniceerd / reeds 
doorgevoerd en bij hoeveel bedrijven gaat u dit nog doen? 
 
Wat is het percentage overheadkosten / winstpercentage van de LEVgroep. 
 
Valt de LEVgroep in de targetgroep hoge overheadskosten / hoge winst?  
 
Wij zien uw reactie gaarne tegemoet en danken u bij voorbaat voor uw inzet. 
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